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Actielijst commissievergadering SOB Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018/2019

Raad d.d. Cie d.d. Onderwerp Toezegging Uitvoering
02.11.15 13.10.15

Rondvraag fractie VVD: 
verkeersveiligheid Neerhem en Oud-
Valkenburgerweg

Wethouder Vankan zegt dat op 1 december 
a.s. de nieuwe verkeersambtenaar begint. 
Hij wil graag - na ambtelijk vooroverleg - 
op korte termijn met het 
Leefbaarheidsoverleg Valkenburg Centrum 
in overleg treden om deze aandachtspunten 
te bespreken, te verdiepen en te 
verduidelijken.

Initiatief ligt op dit moment bij de 
bewoners.
(Kan eigenlijk van actielijst worden 
afgevoerd, maar blijft op verzoek van 
fractie VVD staan, aangegeven in 
commissie d.d. 20.09.16)
Cie 11/06: op verzoek van de fractie 
VVD legt wethouder Vankan het verzoek 
om het actiepunt opnieuw te activeren 
bij de bewoners van Neerhem en Oud 
Valkenburg met als doel met hen in 
gesprek te komen.
Het gesprek is gepland op 22-08-2019.
Het gesprek heeft plaats gevonden op 
22/08. Een aantal mogelijkheden zijn 
besproken en zullen worden 
meegenomen in de Mobiliteitsvisie  en 
de daaruit volgende Mobiliteitsplan.

19.12.16 29.11.16
Hondenuitlaat/losloop gebied Onderzoeken aanleg honden-

uitlaat/losloop gebied in kernen
Dit wordt doorgeschoven, planning is 
afhankelijk van beschikbare capaciteit.
We zijn inmiddels op zoek naar een 
stagiair(e) voor deze klus.

07.11.17
Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 
Bergervliet

Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave en 
de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over.

Cie 11/06: het college heeft nogmaals 
met de woningstichting en de 
projectontwikkelaar om tafel gezeten. 
De verwachting is dat men in het 
laatste kwartaal van 2019 een 
businesscase kan indienen met de 
daarbij horende omgevingsvergunning
De plannen zijn gelukkig in een 
gevorderd stadium, het college heeft 
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op 22-10-2019 een principebesluit 
genomen tot (onder voorwaarden) 
planologische medewerking aan de 
nieuwe plannen voor de Bergervliet.
Update 25/10:
Door college is aan eigenaar 
aangegeven dat wij bereid zijn om 
medewerking te verlenen aan een 
planaanpassing die meer aansluit aan 
huidige situatie op de woningmarkt. 
Door eigenaar is recentelijk Kwartier 
Planontwikkeling (KPO) gecontracteerd 
met als doel nu versneld tot een 
aangepast plan te komen. Tevens is er 
een overleg opgestart met de 
woningbouwvereniging Berg en Terblijt. 
KPO tracht in het 1e kwartaal 2020 te 
komen tot een op alle onderdelen 
(ruimtelijk-planologische, 
bouwtechnisch, financieel en 
markttechnisch) haalbaar plan op 
niveau van Stedenbouwkundig Ontwerp 
/ Voorlopig Ontwerp. Wij zullen u over 
de voortgang informeren.

02.07.18 12.06.18
Voorstel college betreffende verkoop 
Kasteel Oost

Excursie: de wethouder stelt voor de 
locatie te bezoeken op het moment dat er 
meer duidelijk is over de invulling van de 
totale oostvleugel, maar misschien wil de 
wethouder sport de locatie nu bezoeken.
Cie 14/05: de wethouder heeft gehoord dat 
het passeren van de acte zo snel mogelijk 
zal gebeuren maar hij weet niet wat de 
exacte stand van zaken is. Hij zegt toe hier 
de commissie hierover bij te praten tijdens 
de volgende commissievergadering 

Dit zal mogelijk in 2019 plaatsvinden 
zodra er meer duidelijk is volgt 
afspraakverzoek via griffie.

Bespreekpunt cie SOB 11/06: met de 
koper is gesproken over zijn plannen. 
Het college heeft gevraagd of de koper 
zijn pannen in deze commissie wil 
toelichten. Afhankelijk van een aantal 
zaken die de koper nog moet laten 
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uitzoeken is het voorstel om de korte 
presentatie in de commissie van 10 
september of 19 november te laten 
plaatsvinden. Op dat moment kan de 
koper ook ingaan op vragen vanuit de 
commissie.
De presentatie zal begin 2020 
plaatsvinden.

Rondvraag fractie CDA inzake
rolschaatsbaan

Bij het afronden van het Centrumplan 
wordt de rolschaatsbaan in een staat 
teruggebracht. In welke staat het terrein 
wordt teruggebracht treedt de gemeente 
met de stichting in overleg. 

Wordt in samenspraak met de 
jeugdbeweging verder geconcretiseerd 
na afronding werkzaamheden door 
Waterschap. Deze hebben het terrein in 
gebruik, waarna de gemeente het weer 
aan de beweging kan verhuren.
29/4: concretisering zit in portefeuille 
accommodaties (wethouder Meijers).
Cie  10/09: Het college is in nauw 
contact met de stichting. Waarschijnlijk 
komt hier na volgende week een 
vervolg op en dan wordt gekeken hoe 
men de rolschaatsbaan het liefst wil 
hebben opgeleverd. Op dit moment 
heeft het Waterschap de rolschaatsbaan 
formeel nog niet terug overgedragen 
aan de gemeente, waarschijnlijk 
gebeurt dit eind volgende week.
Overdacht heeft recent 
plaatsgevonden, dinsdag 05/11 gesprek 
met stichting over wensen, daarna volgt 
z.s.m. ambtelijk advies.

11.02.19 22.01.19
Raadsinformatiebulletin (54) Stand van 
zaken sanering Villa Via Nova

De grond is nog niet helemaal afgevoerd en 
de gemeente moet de laatste rekeningen 
nog krijgen. Hierdoor kan de wethouder 
geen indicatie geven over hoeveel het gaat 
kosten. De wethouder zegt toe de raad 
hiervan in kennis te stellen zodra dit 

Het laatste depot is gekeurd en 
afgevoerd. De financiële eindbalans en 
de inhoudelijke eindrapportage kan nu 
worden opgemaakt. Deze zal verwerkt 
worden in de Jaarrekening 2018. 
Kostenverhaalmogelijkheden worden 
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duidelijk is. De mogelijkheden om deze 
kosten te kunnen verhalen worden 
onderzocht.

bekeken en uitgewerkt.
Cie 12/03: de grond is inmiddels 
afgevoerd.
29/4: eindrapport sanering ingediend 
bij Provincie. Financiële consequenties 
worden meegenomen in Jaarrekening. 
Onderzoek mogelijkheden kosten-
verhaal loopt.
Afrekening is meegenomen in de 
Jaarrekening, onderzoek naar 
mogelijkheden kostenverhaal loopt nog.
Update 25/10: Geen nieuws te melden.

01.07.19 11.06.19
Voorstel college betreffende energievisie 
en uitvoeringsprogramma energie 2019-
2022

Zonneweide: op dit moment kan de regio 
nog geen afspraken maken over de 
zonneweide. Het college wil eerst 
onderzoeken wat de mogelijkheden voor de 
gemeente zijn, het is aan de gemeente de 
aanvraag te toetsen en daar een besluit 
over te nemen. Dit heeft een doorlooptijd 
tot september. Wethouder Meijers gaat 
ervanuit dat hij de raad hier binnenkort 
nader over kan informeren, misschien 
tijdens de raadsvergadering van 3 juni a.s. 

11/06: de aanvraag is ingediend en in 
behandeling. Binnenkort wordt er een 
tijdelijk beleid opgesteld en dat 
voorstel komt op korte termijn richting 
de raad.
Cie 10/09: Het college heeft inmiddels 
een besluit genomen over het beleid 
rondom zonnepanelen in algemene zin. 
De raad is geïnformeerd via RIB 19.53.
Update 25/10: Actie gereed

Raadsinformatiebulletin (17) Bidboek 
2019 van  Buitengoed Geul en Maas

Er is een voorbereidingskrediet beschikbaar 
gesteld voor de ontwikkeling van 
Valkenburg Oost (het kastelenpark). Daar is 
het college druk mee bezig en zodra het 
mogelijk is het plan te presenteren wordt 
de commissie daarover geïnformeerd.

Het is wachten op het nieuwe 
provinciale coalitieakkoord.
Gesprekken met de betrokken Deputés 
worden ingepland.

01.07.19 11.06.19
Voorstel college betreffende 
ontwerpbegroting 2020 en jaarrekening 
2018 GR Milieuparken Geul en Maas

Klankbordgroep: er is gepland om direct na 
zomerreces (eind augustus begin 

Loopt via wethouder Meijers.
Cie 10/09: RIB (44) Stand van zaken 
verbreden GR Geul en Maas.
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september) een raadsbrede conferentie te 
organiseren. Vooraf komt er een plan van 
aanpak in het college en dat wordt aan de 
raad ter beschikking gesteld. De inbreng 
van de klankboardgroep wordt daarin 
verwerkt. Voor de zomervakantie krijgt de 
raad een RIB, dit komt in een van de 
komende weken in het college. De 
wethouder hoopt dat de raadsleden 
hiermee beter zijn geïnformeerd zodat het 
college aan een nieuwe overeenkomst voor 
2020 kan gaan werken.

Begin juli heeft de gemeente Meerssen 
besloten de besluitvorming uit te 
stellen tot het moment dat 
duidelijkheid bestaat over de wijze van 
samenwerken met Maastricht. De leden 
van de klankbordgroep en de 
raadsleden van Valkenburg aan de geul 
zijn hierover vis een brief 
respectievelijk een RIB geïnformeerd.  
Helaas is de duidelijkheid er nog niet. 
Er wordt echter zowel ambtelijk als 
bestuurlijk aangedrongen op het snel 
hervatten van de  (verbrede) 
samenwerking binnen de GR Geul en 
Maas.

Raadsinformatiebulletin (29) Jaarverslag 
stadsbouwmeester

Er is een workshop gepland om de 
Welstandsnota te evalueren en de door de 
stadsbouwmeester aangegeven 
aandachtspunten worden meegenomen in 
de evaluatie van de Welstandsnota.

Raadsnota Welstandsnota staat 
geagendeerd voor cie 19/11.

Duurzaamheid Het college is druk bezig om het beleid voor 
2020 op te stellen. Commissie en raad 
worden hier in het najaar in meegenomen 
zodat men daar een eigen inbreng in kan 
leveren. 

Daarnaast wil het college proberen een 
zogenaamd energietransitie spel te gaan 
spelen. Het is de bedoeling dit spel ergens 
eind september/begin oktober te spelen.

Cie 10/09: Op dit moment wordt het 
jaarplan 2020 opgesteld. Het college 
hoopt dat het lukt om dit plan de 
volgende vergadercyclus aan de 
commissie voor te leggen, zodat dit de 
raad dit in december kan vaststellen.

Energiespel heeft plaatsgevonden op 
08/10. Bevindingen volgen binnenkort.
Update 25/10: Jaarplan komt in 
december in de raad

30.09.19 10.09.19
Actielijst: stand van zaken 
werkzaamheden Prinses Beatrixsingel

Op dit moment kan wethouder Vankan niet 
aangeven welke punten niet worden 
meegenomen. Met de denktank is 
afgesproken dat het college aangeeft welke 

Is afgehandeld middels berichtgeving 
aan leden Mee-Denk-Tank en 
raadsleden (zie bijlage).
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punten (omkleed met een reden) niet 
worden meegenomen. De wethouder zegt 
toe een afschrift van het bericht aan de 
denktank ter beschikking te stellen via de 
griffie.

Voorstel college betreffende vaststellen 
partiële herziening bestemmingsplan 
buitengebied 2012 - Oeverweg 2

Wethouder Vankan vraagt de griffie het 
punt over het huis-aan-huis blad door te 
leiden naar de commissie ABA, zodat men 
zich kan beraden over de gevolgen van het 
niet langer huis-aan-huis bezorgen.

Is afgehandeld, uitgebreid besproken 
bij rondvraag cie ABA 16/09.

Duurzaamheid Wethouder Meijers hoopt dat het lukt het 
jaarplan 2020 de volgende vergadercyclus 
aan de commissie voor te leggen, zodat dit 
de raad dit in december kan vaststellen

Voorstel in cie 19/11.

Rondvraag fractie VSP: spoortunnel 
wijziging voorrangssituatie

Wethouder Vankan beaamt dat het mogelijk 
is een extra tunnel voor fietsers en 
voetgangers onder het spoor aan te leggen, 
maar dit is heel duur. Hij zegt toe deze 
optie mee te nemen bij het opstellen van 
het Mobiliteitsplan.

Zal worden meegenomen in nog op te 
stellen Mobiliteitsplan.


